

《单词百科:Promethean是什么意思?Promethean怎么发音?Promethean的解释和用法》

英语单词Promethean是什么意思?Promethean怎么读?Promethean怎么发音?简答网为您整理了Promethean的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



Promethean怎么读

Promethean的读音:[pr mi: θ i n]

Promethean的意思

1、adj.Prometheus 的，独创性的；

Promethean的双语例句

1、A Promethean's Azoth ic radiance awakens Pandorans from Dormancy.

活尸的水银辐射会将尸祸从休眠中唤醒.

2、Promethean : A being animated by Azoth as a result of a unique alchemical process.

活尸: 藉由独特的炼金术手段以水银为能源活化的生物.

3、Azoth : Azoth is the amount of purified Pyros the Promethean has within him.

水银 活尸体内纯粹圣火的储存量.

4、The popular conception of a Promethean being created by a mortal refers to a demiurge.

一般而言,世系最初是由人类所创的,此人被称为造物主.

5、Transmutation: A Promethean or Pandoran power.

嬗变术: 活尸或尸祸的特殊能力.

6、The hammer and fire are important symbols in the teaching of the Promethean cult.

铁锤和火焰是普罗米修斯信仰的标志.

7、Mockery: A sort of anti-Lineage of Pandorans, based upon the Lineage of their Promethean creators.

伪系: 属于尸祸的 反 世系, 源于其活尸创造者的世系.

8、The Promethean's body always comes from a dismembered and reassembled corpse (or corpses).

活尸的躯体通常由肢解的尸体 (们) 组合而成.

9、He offered a lot of Promethean view, show skill of very distinctive investigation and study.

他提出了许多独创性的见解, 表现出很独特的调查研究艺术.

10、Redeemed, the: Prometheans who have become mortal. Most retain no memory of their Promethean lives.

救赎者: 成为凡人的活尸.大多不再拥有自己身为活尸的记忆.

以上是简答网为您整理的Promethean怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于Promethean的用法、Promethean的释义、Promethean的相关详情请点击：
：<https://dict.jiandongshicai.cn/Promethean>

